

WE ARE HIRING

BECOME AN'

ANIMATOR THIS SUMMER!

Become an Animator this summer and make an impact on the lives of our campers.

Being an animator provides you with the opportunity to develop your skills in areas such as organization, content delivery, communication and much more!

Playing games, going swimming, enjoying weekly field trips, and modeling & teaching life skills with kids is an incredible way to spend your summer.

The job title may be "Animator", but to the campers and their parent(s), you are so much more.

Candidates should be at least 16 years old prior to June.

Approximately 30-40 hours per week. 15.00\$/h

Camp dates: June 26-August 18th.

Email your CV to Info@campdejourddo.com and apply today!

Camp de Jour DDO
12001 boul. de Salaberry Dollard-des-Ormeaux
QC H9B2A7

Phone: (514) 684-0970
Email: info@campdejourddo.com

NOUS EMBAUCHONS

DEVENEZ UN ANIMATEUR CET ÉTÉ !

Devenez animateur cet été et ayez un impact sur la vie de nos campeurs.

Être animateur vous offre la possibilité de développer vos compétences dans des domaines tels que l'organisation, la diffusion de contenu, la communication et bien plus encore !

Jouer à des jeux, aller nager, profiter d'excursions hebdomadaires, modéliser et enseigner des compétences de vie avec des enfants est une façon incroyable de passer votre été.

Le titre du poste est peut-être "Animateur", mais pour les campeurs et leurs parents, vous êtes tellement plus.

Les candidats doivent être âgés d'au moins 16 ans avant juin. Environ 30 à 40 heures par semaine. 15,00 \$/h

Dates du camp : du 26 juin au 18 août

Envoyez votre CV à Info@campdejourddo.com et postulez dès aujourd'hui !

Camp de Jour DDO
12001 boul. de Salaberry Dollard-des-Ormeaux
QC H9B2A7

Téléphone: (514) 684-0970
Courriel: info@campdejourddo.com

WE ARE HIRING

BECOME AN

ACCOMPAGNATEUR THIS SUMMER!

We are looking for candidates who are responsible, compassionate, and have experience with children who have special or extra needs.

The role of an accompagnateur is to integrate camper in the day-to-day program.

Candidates must be at least 16 years old prior to June 2023.

Experience is a benefit.

Approximately 40 hours per week. 20.00\$/hour.

Camp de Jour DDO
12001 boul. de Salaberry Dollard-des-Ormeaux
QC H9B2A7

Téléphone: (514) 684-0970
Courriel: info@campdejourddo.com

NOUS EMBAUCHONS

DEVENEZ UN

ACCOMPAGNATEUR CET ÉTÉ !

Nous recherchons des candidats responsables, compatissants et ayant de l'expérience avec des enfants ayant des besoins spéciaux ou supplémentaires.

Le rôle d'un accompagnateur est d'intégrer le campeur dans le programme quotidien.

Les candidats doivent avoir au moins 16 ans avant juin 2023.

L'expérience est préférable.

Environ 40 heures par semaine. 20.00\$/h

Camp de Jour DDO
12001 boul. de Salaberry Dollard-des-Ormeaux
QC H9B2A7

Téléphone: (514) 684-0970
Courriel: info@campdejourdo.com

New program this summer!

ASSISTANT ANIMATOR PROGRAM

Our Assistant Animator program is designed for those who are 15 years old and who aspire to become future Animators. This is a volunteer program and our Assistant Animators can benefit from working the extended hours (7:00-8:30am or 4:30-6:00pm) where they will have the opportunity to earn a pay.

The Assistant Animators will be tasked with assisting the Animators in the organization and delivery of camp activities for campers aging from 5-9 years old.

A seminar will be held prior to the beginning of camp that will provide the Assistant Animators with the information necessary to be successful within the organization.

The goal of our program is to further develop the Assistant Animator's skills and train them to become future Animators of DDO day camp while simultaneously offering them a great outlet to be outdoors and enjoy a great summer!

You are encouraged to express your interest in this program to info@campdejourddo.com

Thank you!

**Camp de Jour DDO
12001 boul. de Salaberry Dollard-des-Ormeaux
QC H9B2A7**

**Phone: (514) 684-0970
Email: info@campdejourddo.com**

NOUVEAU PROGRAMME CET ÉTÉ!

PROGRAMME AIDE ANIMATEUR

Notre programme d`Aide Animateur est conçu pour les jeunes de 15 ans qui aspirent devenir animateur au camp de jour DDO dans le futur. Ce programme est volontaire et les Aide Animateurs auront l`opportunité de travailler lors des heures du gardiennage (7:00-8:30 ou 16:30-18:00) où ils seront rémunérés pour leur service.

Les Aide Animateur seront chargés d`aider les animateurs dans l'organisation et l'exécution des activités du camp pour les campeurs de 5 à 9 ans.

Une séminaire aura lieu avant le début du camp qui les fournira l'informations nécessaires pour réussir au sein de l'organisation.

Le but de notre programme est de développer les relations interpersonnelles et de former les Aide Animateurs pour qu'ils deviennent les futurs animateurs du Camp de Jour DDO, tout en leur offrant simultanément l'opportunité d'être à l'extérieur et de profiter d'un été inoubliable rempli plaisir !

Nous vous invitons à exprimer votre intérêt pour ce programme à info@campdejourddo.com.

**Camp de Jour DDO
12001 boul. de Salaberry Dollard-des-Ormeaux
QC H9B2A7**

**Phone: (514) 684-0970
Email: info@campdejourddo.com**